
Under: Jestem zadowolony

News - ASRoma.pl

(Corriere dello Sport - G.D’Ubaldo) Był jedną z niespodzianek wieczoru na

Olimpico. Cengiz Under zadebiutował w pierwszym składzie w barwach

Romy, udowadniając jakość i charakter dzięki którym zagrał po raz

pierwszy na Olimpico bez strachu. Po kilku minutach był też bliski gola,

trafił w słupek, stworzył wiele okazji z prawego skrzydła. 

Młody Turek był na koniec zadowolony: "Jestem bardzo zadowolony, byłem też

podekscytowany. Chciałbym grać tutaj przez wiele lat, przed tymi kibicami, życzą

mi najlepszego na przyszłość". Under dobrze się przygotowań do tego debiutu: 

"Dwa dni temu wiedziałem, że zagram w pierwszym składzie. Myślę, że grałem

dobrze i odpłaciłem za zaufanie trenera, jestem pewien przyszłości". To Dzeko

stworzył okazję, po której mógł strzelić: "Zagrał mi świetne podanie, przepraszam

go, że nie strzeliłem". Jego doświadczenie w Romie postępuje w najlepszy z

możliwych sposobów: "Na początku było ciężko, ale teraz się przyzwyczajam,

kupiłem niedawno dom i sprawy idą dużo lepiej. Biorę lekcje włoskiego i chcę mówić

w waszym języku jak najszybciej jet to możliwe".

Wczorajszy mecz był drugim na Olimpico dla Jamesa Pallotty w ciągu mniej niż

tygodnia. Po spotkaniu Ligi Mistrzów z Atletico Madryt prezydent udał się do Trigorii

w przeddzień spotkania z Veroną i wczoraj uczestniczył w wygranej. Po meczu

opuścił Olimpico bez udzielania wywiadów. Dziś rano Pallotta wyleci z lotniska

Ciampino prywatnym samolotem. Przed powrotem do USA zaczepi o Londyn, gdzie

ma w planach spotkanie z Baldinim.
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